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Z A P I S N I K
sa 171. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 4. prosinca 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Gordana Piskač, pročelnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice,
Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice,
Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje
poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Đulio Jusufi, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje
Zatezalo, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, Indira Rački Joskić,
Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

GORDANA PISKAČ
- Aktivnosti  oko  konačnog  obračuna  rekonstrukcije  Supilove  Ulice.  Odvijaju  se  radovi  na

prolazima kako bi se krenulo s asfaltiranjem. 
- S  obzirom  da  Gradsko  vijeće  nije  prihvatilo  povećanje  komunalne  naknade  potrebno  je

iskorigirati sve stavke u Proračunu te u programima gradnje odnosno održavanja komunalne
infrastrukture.

- Priprema Odluke o izmjeni Odluke o naknadi za razvoj s obzirom na to da Komunalac više
nije jedinstveno poduzeće.

- Održan je sastanak s muzeologinjom, gospođom Pavić s kojom je napravljen ugovor. 
- Prikupljanje podataka za Investicijski vodič.
- Nastavak aktivnosti vezanih za projekt ceste Kendar: dogovor s projektantom, usklađenje s

budućim investitorom neophodnog dijela prometnice koju je potrebno izgraditi da bi budući
investitor mogao pristupiti svojoj parceli.

- Dogovor s projektantima na temu uređenja Gradskog parka. Potrebno je korigirati projekt.
- Danas započinje krpanje rupa.
- Dogovori s GP Krk oko kubusa koji su u izradi i koji će se montirati prije Božića.
- Napravljena je primopredaja dijela javne rasvjete i semafora u Supilovoj ulici.
- Naknade za legalizaciju, izdavanje posebnih uvjeta, izdavanje rješenja za komunalni doprinos,

ažuriranje baze podataka.
- Ugovor s Konzumom za postavu reklame.
- Dano je odobrenje za prodaju božićnih jelkica kod objekta „Gorančica“.  Gradonačelnik je

predložio  da  se  prodaja  vrši  i  u  subotom jer  je  samo  prisustvo  jelkica  lijepa  dekoracija
prostora.

- Raskinut je ugovor o zakupu podrumskog objekta u prostoru MO Crni Lug.
- S obzirom na vijećničko pitanje vezano za antene i zračenja, predmet je proslijeđen sanitarnoj 

inspekciji na daljnje postupanje.



- Obilazak terena i ažuriranje podataka za komunalnu naknadu.
- Izdavanje ovrha.
- Pripremljena je Odluka o pogrebnim djelatnostima.
- Napravljen je Ugovor s VTS vezano za završetak radova na uređenju sanitarnih čvorova.
- Ponovno  popunjavanje  dodatnih  podataka  vezanih  uz  štetu  nastalu  zbog  elementarne

nepogode.
- PGŽ su dostavljeni podaci o projektima koje bismo željeli uvrstiti u njihov katalog.
- Napravljen je prijedlog odluke za PUR.
- Gradonačelnik je postavio pitanje rada kamere na Trgu goranskih šumara i drvara i zatražio da

se kamera stav u funkciju danas. Pročelnica je obavijestila da danas dobivamo licence i da će
kamera proraditi.

- Još na proljeće održan je sastanak u Rea-Kvarner na temu razvoja širokopojasne mreže u
projektu E-županija. Od nas traže odluku da pristupamo tom programu što će nas koštati cca
20.000 kuna i  ukoliko ne uplatimo taj iznos nećemo dobiti  idejni program razvoja mreže.
Gradonačelnik navodi da je o tome razgovarao s nadležnima u Županiji, da je rekao kako Grad
nema sredstava i dogovoreno je da će to financirati PGŽ. Za Gradsko vijeće pripremit će se
zaključak da Grad pristupa programu ali neće platiti traženi iznos jer ga nema.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Pokrenut  će se kaznena prijava Općinskom državnom odvjetništvu zbog oštećenja božićne

kuglice na Trgu goranskih šumara i drvara.
- Prikupljena je potrebna dokumentacija za Dom HV, potrebno je istu odnijet u DUUDI.
- Izrađena je Odluka o isplati dara za djecu povodom Svetog Nikole.
- Poslani su pozivi na dostavu materijala za Gradsko vijeće.
- Dat  je  odgovor  na  požurnicu  jednom od  kandidata  koji  se  javio  na  natječaj  za  direktora

Turističke zajednice.
- Prikupljena je i poslana dokumentacija vezana za procjenu vrijednosti stana u Zagrebu.
- PGŽ poslan je Zaključak o izmjeni društvenog ugovora GSC.
- Izmjena i dopuna Odluke o načinu financiranja javnih potreba.
- Lektura i korektura Službenih novina Grada Delnica.
- Aktivnosti oko adventa.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Nadležnom ministarstvu  poslano  je  izvješće  vezano  uz  nabavu knjiga  odnosno dobivanje

odobrenih  sredstava.  U  Knjižnici  ima  puno  novih  knjiga,  najviše  njih  kupljeno  je  po
povoljnim cijenama na Interliberu. Svaki slobodan trenutak radi se katalogizacija.

- U radijskoj emisiji „Znanje je moć“ obrađena je Delnička adventska bajka.
- Pripreme za dolazak književnika Ivice Prtenjače.
- Uređenje izloga.
- Međuknjižnična posudba.
- Hrvoje Kovačević posjetio je OŠ Ivana Gorana Kovačića.
- Započele su radionice za advent koje se organiziraju subotom.

HRVOJE ZATEZALO
- Pospremanje prostora Kina, čišćenje garaža te sređivanje inventara.
- Popravljene su dvije freze za snijeg, nabavljena je sol za posipavanje.
- Redovito održavanje čistoće grada, pražnjenje kanti na groblju.
- Čišćenje nakon placa.
- Popravljeni su savijeni prometni znakovi, nabavljeni su i postavljeni novi.
- Nabavka i doprema drva za advent.
- Dva djelatnika polažu ispit za rad s motornom pilom.
- Za komunalne radnice i spremačice održat će se tečaj zaštite na radu.
- Dežurstvo za advent u dane vikenda.



- Postavljanje kanti za smeće u Supilovoj ulici od Kina do Setinga.
- Na fontani je potrebno napraviti direktan ispust u kanalizaciju kako se puma ne bi trošila i

kako ne bi došlo do problema. Gradonačelnik je zatražio pisanu ponudu za te radove.
- Indira  Rački  Joskić  istakla  je  problem  parkiranja  kamiona  u  vlasništvu  placara  koji  su

parkirani tako da onemogućuju pristup Knjižnici. Gradonačelnik upućuje direktoricu da taj
problem riješi s komunalnim poduzećem jer su placari dobili lokaciju za prodajno mjesto, ne i
za kamione.

TIHANA LJUBOJEVIĆ
- Vrtić je u znaku Svetog Nikole, izrađuju se čizmice.
- U ponedjeljak vrtićarci odlaze vlakom u Rijeku, u Lutkarsko kazalište.
- Uvid u rad skupine Bubamarci.
- Individualni razgovori s roditeljima i djecom.
- Popunjavanje tablice o uključenosti romske djece u Vrtić.
- Popunjavanje aplikacija za ministarstvo.
- Jučer je položila ispit za pedagoga u Dječjem vrtiću.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Uređivanje tavanskog prostora te čišćenja prostorija i teretane.
- Dovoz konja za advent.
- Organizacija dolaska Svetog Nikole za male DVD-ovce.
- Rad s košarom.

DAVORIN KLOBUČAR
- Pokrenuto je postrojenje za izradu leda, sutra klizalište započinje s radom, sve je spremno. Na

otvaranju nastupaju „Pahuljice“ i naš hokejaški klub „Mamut“. Provode se završni radovi oko
zaštitne staklene ograde.

- Sveobuhvatna velika događanja sutra za advent.
- Koordiniranje projektnog tima za rekonstrukciju nogometnog stadiona.
- Objekti rade maksimalnim kapacitetom.
- Sukladno ugovoru sa Slovenskim centrom za vanškolske aktivnosti „Dom Fara“ svakodnevno

na bazen dolazi 40-oro djece na obuku plivanja.
- Provedena je obuka „Plivač spasitelj“.
- Dvije osnovne škole bile su na obuci plivanja.
- Sutra se održava cjelodnevni odbojkaški turnir u organizaciji Udruge „Parejda“.
- Otvara se kafić uz klizalište koji će imati cjelodnevnu ponudu za vrijeme adventa. Klizanje će

biti besplatno, klizaljke će se naplaćivati 10 kuna.
- Odlukom Skupštine GSC-a izabran je direktor, gospodin Alen Udović. 

Na  kraju  sjednice  gradonačelnik  poziva  prisutne  da  prisustvuju  svečanosti  sijanja  pšenice  uz
program djece iz Škole i nastup Sungerskih tamburaša. Svečanost započinje danas u 17 sati.

Dovršeno u 8,40 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


